- (一)本年度「幼營喜動校園計劃」以「多吃蔬菜」及「減少屏幕時間」為推廣重點,活動日期由 11 月 2 日(星期日)至 11 月 29 日(星期六)止,活動冊將於 10 月 31 日派發,家長只須觀察幼兒能做得到便貼貼紙在「小勇士健康生活日誌」內,每週帶回給班主任查看,四週完成後獲獎狀一張,以茲鼓勵。請於 12 月 1 日(星期一)帶回給班主任,以便統計。
- (二)本校已參加由教育局舉辦的「我的行動承諾」-「感恩珍惜·積極樂觀」校本學習活動,本年度主題為「承傳文化·愛國愛港」及「勤勞守法·行出善良」,目的是幫助學生建立健康的生活方式和培養良好品德,以促進全人發展。本校將於11月5日(星期三)在校內舉行「『我的行動承諾』—全港同『諾』禮」活動,帶領學生訂立目標,並付諸實行,培育他們成為重信諾、有擔當、勇於實踐的良好公民。
- (三) 11 月 14 日(星期五)為幼兒接種第一針流感疫苗,陪同子女接種之家長,請按之前 紙本上所寫之時間到西門排隊等候。
- (四)由於天氣日漸轉涼,本校訂於11月10日(星期一)全面更換冬季校服,在此段日期之前,家長可因應子女的體質,而穿著冬季或夏季校服。更換冬季校服後,如屯門區氣温達15℃或以下,學生可穿著厚外套回校,而女孩子逢星期二及星期四亦可穿本校運動服上課。為建立本校學生整齊清潔的形象,如屯門區氣温15℃或以上,所穿外套必須是純白色或校褸(風褸外套,內附抓毛底長袖外套,可分開穿著),男孩子:黑鞋、白短襪,女孩子:黑鞋、白短襪或白色長襪褲。家長上學前,可先致電1878200查詢當日天氣情況。
- (五) 11 月 24 日(星期一)進行小童軍宣誓活動,詳情請參閱是日派發之小童軍活動通告,請家長簽妥紙本回條於 10 月 28 日前交回班主任處。
- (六) 第25 屆家教會委員選舉已完成,各職位如下:

主 席:	黄子建先生 (上 3C 黄暐量家長)
副主席:	彭悦榕女士 (上 3A 司徒焯楠家長)
秘書:	葉彩玲女士 (上 3B 鄭涴熒家長)
司 庫:	蔡鳳芝女士 (下 1B 梁舜宇家長)
學 術:	葉燕雲女士 (上 1C 區晞辰家長)、王詠恩女士 (上 2C 陳映嘉家長)
康 樂:	郭永東先生 (上 1B 郭書喬家長)、余曉彤女士 (上 1A 林巧怡家長)
總 務:	柯梅燕女士 (上 2B 崔嘉朗家長)、黄永強先生 (上 1A 黄瑞文家長)

(七)本校校外為公眾地方,屬於公眾人仕使用,所有嬰兒車、滑板車、買餸車.....等 等之物件不能停泊在本校植物側(必須在送完學生回校後,自行移走),亦不能作提 早排隊接放學之工具,請家長合作!

> 順德聯誼總會 屯門梁李秀娱幼稚園 2025 年 10 月 24 日

- (1) "Eat More Veggies" and "Reduce Screen Time" are the main themes of the "StartSmart@school.hk" Campaign in the school year 2025/26. The activity dates are from 2 November (Sunday) to 29 November (Saturday) and the activity booklet will be distributed on 31 October. Parents only need to observe what your children can do and put the stickers in the 'Little Healthy Fighter and Healthy Living Logbook', and bring it back to the class teacher for review every week. After completing the activity in four weeks, students will receive a certificate as an encouragement. Please bring the booklet back to the class teacher on 1 December (Monday) for counting.
- Our School participated in the "My Pledge to Act" "Be grateful and treasure what we have, stay positive and optimistic" school-based learning activities organized by the Education Bureau. The theme of this year will be "Inherit Traditional Culture, Be Patriotic And Love Hong Kong" and "Be Diligent and Lawabiding, Perform Acts of Kindness" with the purpose of helping students establish a healthy lifestyle and cultivate good moral character to promote whole-person development. Our school will hold the "My Pledge to Act " kick-off ceremony in the school on 5 November (Wednesday). At the same time, we will lead students to set goals and put them into practice to cultivate them into good citizens who value promises, have a sense of responsibility, and are brave to take actions.
- (3) Students will take the first dose of influenza vaccination on 14 November (Friday). Parents accompanying your children for the vaccination are requested to queue up to wait outside the west door according to the time written on the previous notice.
- (4) As the weather is getting cold, our school will change to winter uniforms completely on 10 November (Monday). Before this date, parents can decide winter or summer uniforms according to their children's physical condition. After changing to winter school uniforms, if the temperature in Tuen Mun District reaches 15°C or below, students can wear thick coats back to school, and girls can also wear school sportwears to class on Tuesdays and Thursdays. In order to establish a neat and clean image for our students, if the temperature in Tuen Mun District is 15°C or above, the coat worn must be pure white color or a school jacket (a windbreaker jacket with a fleece-soled long-sleeved jacket inside, which can be worn separately) Boys: black shoes, white short socks. Girls: black shoes, white short socks or white stockings. Parents can call 1878200 to check the weather conditions on that day before going to school.
- (5) Scout Oath-taking Ceremony will be held on 24 November (Monday). For details, please refer to the notice of scout activity distributed on that day. Parents are requested to sign the reply slip and return it to class teacher by 28 October.

(6) The 25th PTA committee election completed. The positions are as follows:

Chairman:	Mr. Wong Tsz Kin (Parent of Wong Wai Leong K3C AM)		
Vice chairman:	Ms. Pang Yuet Yung (Parent of Szeto Cheuk Nam Ethan K3A AM)		
Secretary:	Ms. Ip Choi Ling (Parent of Cheng Yuen Ying K3B AM)		
Treasurer:	Ms. Choi Fung Chi (Parent of Leung Shun Yu K1B PM)		
Academic:	Ms. Yip Yin Wan (Parent of Au Hei Sen K1C AM);		
Academic.	Ms. Wong Wing Yan (Parent of Chan Ying Ka Ava K2C AM)		
Recreation:	Mr. Kwok Wing Tung (Parent of Kwok Shu Kiu K1B AM);		
Recreation.	Ms. Yu Hiu Tung (Parent of Lam Hau Yi K1A AM)		
General affairs:	Ms. Ke Meiyan (Parent of Tsui Ka Long K2B AM);		
General allalis.	Mr. Wong Wing Keung (Parent of Wong Shui Man Carwyn K1A AM)		

(7) The outside of our school is a public area and is for public use. All strollers, scooters, shopping carts, etc. cannot be parked near the school's plants (They must be taken away after sending students back to school) and cannot be used as a tool to queue up early to pick up and drop off from school. Please cooperate!

Shun Tak Fraternal Association Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten 24 October, 2025

小童軍活動通告

本校擬定於 2025 年 11 月 24 日(星期一),在上課時間內老師帶領學生前往「順德聯誼總會李金小學」禮堂進行小童軍活動,並以快樂傘遊戲形式進行宣誓。由「香港童軍總會」予本校旅團成為新界第 1870 旅,當宣誓儀式後,學校會派發旅巾及巾圈,逢星期五配戴著進行小童軍活動。

*請注意:

(1) 學生必須穿著冬季運動服及白色運動鞋。

%------回條------

* 請於 10 月 28 日前,交回班主任處。 日

- (2) 需帶書包及功課袋。
- (3) 不參加之學生,當日將會留校。
- (4) 如當日天文台發出三號或以上的熱帶氣旋警告信號或紅色/黑色暴 雨警告信號,是次活動將會取消。

順德聯誼總會 屯門梁李秀娱幼稚園 2025年10月24日

期:

敬覆者:			が を は を は を を を を を を を を を を を を を	
本人 願意 /	不願意 敝子弟参加是次	「小童軍活動」。		
此覆				
順德聯誼總會	屯門梁李秀娱幼稚園			
		家長簽署:		
		學生姓名:	()

Notice for Scout Activity

Our school plans to take students to the hall in STFA Lee Kam Primary School on 24 November (Monday) during class time to participate in scouting activities and take an oath in the form of playing the para-balloon. The school's troop has been granted the designation of New Territories 1870 Troop by the Scout Association of Hong Kong. After the oath-taking ceremony, school will distribute scarfs and woggles, which students are required to wear every Friday.

- * Please note:
- (1) Students must put on winter school sportwear and white sport shoes.
- (2) Bring the school backpack and homework bag to school.
- (3) Students who don't participate the activity will stay at school on that day.
- (4) If Hong Kong Observatory issues a tropical cyclone warning signal No. 3 or above, or a red/black rainstorm warning signal on that day, the event will be cancelled.

Shun Tak Fraternal Association
Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten
24 October 2025

	Reply Slip	#5丁F4 #5丁F4 順後聯遊總會 上門来半旁族 幼稚園			
To: Shun Tak Fraternal Association Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten					
I am willing / am not willing	for my child to participate in the scout activity.				
	Parent Signature:				
	Student Name:	_()			

Date:

^{*} Please return the slip to class teacher by 28 October.